

水平垂直燃烧试验仪现货抢购价

产品名称	水平垂直燃烧试验仪现货抢购价
公司名称	北京冠测试验仪器有限公司市场部
价格	111.00/台
规格参数	品牌:北京冠测 型号:SCRS-A
公司地址	北京市海淀区永丰产业基地新材料创业大厦B座
联系电话	010-57223838 15300096838

产品详情

horizontal and vertical burning tester

product type: scrs-a

meet the standard:

horizontal and vertical burning tester in accordance with national standard gb/t2408-2008/iec60695-11-1; 1999. measurement of rubber plastics, non metal material pattern in 50w flame conditions, properties of horizontal and vertical combustion.

test principle:

one end of the rectangular bar specimens fixed in horizontal or vertical fixture, the other end is exposed to the test flame shall, by measuring the linear burning rate, combustion behavior review sample level: by measuring the residual flame and afterglow time, burning and burning particles dropping, vertical burning behavior review sample.

水平垂直燃烧试验仪

产品名称：水平垂直燃烧试验仪

产品型号：scrs-a

满足标准：

水平垂直燃烧试验仪符合国家标准gb/t2408-2008/iec60695-11-1;1999

。测量橡胶塑料、非金属材料的试样处于50w火焰条件下，水平燃烧和垂直燃烧的性能。

试验原理：将长方形条状试样的

一端固定在水平或垂直夹具上，另一端

暴露于规定的试验火焰中，通过测量线性燃烧速率，评论试样的水平燃烧行为：通过测量其余焰和余辉时间、燃烧的范围和燃烧颗粒滴落情况，评论试样的垂直燃烧行为。

the performance parameters of horizontal and vertical burning tester : 1, the lamp: bunsen burner tube diameter 9.5mm \pm 0.5mm from the main air intake or the entrance to a length of about 100mm. 2, the lamp tube shape: round lights mouth and stainless steel fishtail socket (replaceable). 3, test angle: 0 $^{\circ}$, 20 $^{\circ}$, 45 $^{\circ}$ quick positioning, the maximum stroke is about 150mm. 4, the fuel gas: 98% methane (reference gas), can also use the 37mj/m³ + 1mj/m³ gas. 5, the ignition and remove the time: 1s ~ 999.9s (digital display can be preset) 6, the burning time: 1s ~ 999.9s (digital display can be preset) 7, repeated burning times: 1 ~ 9999 (digital display can be preset). 8, test area: more than 0.75m³ black background. 9, power: 0.5kva 220v 50-60hz 10, the standard sample size: length 125mm \pm 5mm, wide 13.0mm \pm 0.5mm and thickness of material usually should provide minimum and maximum thickness, the thickness should not exceed 13mm, edge should be smooth and the foot radius does not exceed 1.3mm 11, the horizontal and vertical position can be adjusted freely, to satisfy the experimental requirements horizontal and vertical burning test apparatus standard: 1, a host 2, a combustion supporting 3, a stopwatch 4 , a copy of the instruction

水平垂直燃烧试验仪性能参数：1、灯具：本生灯灯管直径 9.5mm \pm 0.5mm从空气主进气口或入口处向上长度约 100mm。

2、本生灯具管口形状：圆形灯口和不锈钢鱼尾状灯口(可更换)。3、灯具试验倾角：0 $^{\circ}$ 、20 $^{\circ}$ 、45 $^{\circ}$ 可快速定位，最大行程约 150mm。4、施燃气体：98% 甲烷气(基准气)，也可使用 37mj/m³ \pm 1mj/m³ 天然气。5、施燃和移开时间：1s ~ 999.9s(数显可预置)。6、持燃时间：1s ~ 999.9s(数显可预置)。7、重复施燃次数：1 ~ 9999 次(数显可预置)。8、试验区容积：大于0.75m³ 背景黑色。

9、电源功率：0.5kva 220v 50-60hz 10、标准试样尺寸：长125mm \pm 5mm, 宽13.0mm \pm 0.5mm而厚度通常应提供材料最小和最大的厚度，但厚度不应超过13mm，边缘应平滑同时倒脚半径不超1.3mm

11、试样的水平垂直放置可自由调节，以满足实验要求 水平垂直燃烧试验仪标准配置：1、主机一台

2、燃烧支架一套3、秒表一个4、说明书一份 北京冠测试验仪器有限公司专注于试验方法的创新及应用，是集研发、生产、销售、售后于一体的专业试验仪器供应商！欢迎来电咨询洽谈业务！

010-57223838 15300096838 吴小姐